

《单词百科:puerarin是什么意思?puerarin怎么发音?puerarin的解释和用法》

英语单词puerarin是什么意思?puerarin怎么读?puerarin怎么发音?简答网为您整理了puerarin的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



puerarin怎么读

puerarin的读音:[p'ju:r ə r ɪ n]

puerarin的意思

1、葛根素;

puerarin的双语例句

1、OBJECTIVE To observe the amelioration effects of puerarin on cell aggregation in acute blood-stasis model rats.

目的探讨葛根素对急性血瘀证模型大鼠血细胞聚集的改善作用.

2、Conclusion The Puerarin injection had not absorbing nature to the plastic bottle of polypropylene.

结论以5%葡萄糖注射液为溶媒时,聚丙烯塑料瓶对葛根素注射液无吸附性.

3、Objective : To summarize curative effect that the puerarin consociation sibeline cure the cervical vertigo.

目的: 总结葛根素联合西比灵治疗颈性眩晕的疗效.

4、Afterchloroform was evaporated , it was used as chelate complex chromatographic stationary phase to purify puerarin extractive.

建立了采用配位色谱柱从葛根素浸膏中分离纯化葛根素的方法.

5、OBJECTIVE To investigate the effects and mechanism of puerarin and vitamin C on diabetic nephropathy (DN).

目的探讨葛根素与维生素C联合应用对糖尿病肾病 (DN) 的影响及机制.

6、OBJECTive the purpose was to prepare puerarin eyedrops, and to evaluate its property.

目的:制备葛根素滴眼液, 并评价其特性.

7、Conclusions: Puerarin injection must be injected slowly and iv drip in Pyrogen test and clinical application.

结论: 葛根素注射液在热原检查或临床使用时应缓慢注射或滴注.

8、Objective To investigate the effect of puerarin on hepatic lipid of nonalcoholic fatty Liver disease (NAFLD) rats.

目的观察葛根素对非酒精性 脂肪肝 大鼠模型肝脏脂质的影响.

9、Objective To observe the clinical effect and mechanism of puerarin and naloxone in treatment for concussion.

目的探讨葛根素合并纳洛酮治疗脑震荡的效果及作用机制.

10、Objective To prepare the Puerarin phytosomes and study its chemical characteristic.

目的研究制备葛根素磷脂复合物,并确定其化学特性.

11、Puerarin is a main constituent of the traditional Chinese herb Radix pueraria lobata.

葛根素是中药葛根的主要有效成分之一.

12、Objective : To a method for the determination of puerarin in Naodesheng tablets.

目的: 建立脑得生片中葛根素的含量测定方法.

13、OBJECTIVE : To develop a HPLC method for the separation and determination of puerarin Anjiang tablets.

目的: 建立安降片中葛根素的含量测定方法.

14、This paper studied the effect of puerarin on cerebral circulation and cerebral metabolism in rabbit.

观察了葛根素对兔脑循环及脑代谢的影响.

15、Puerarin content was determined by high performance liquid chromatography (HPLC) method in Geqi granule.

采用 高效液相色谱 法测定葛芪颗粒中葛根素含量.

以上是简答网为您整理的puerarin怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于puerarin的用法、

puerarin的释义、puerarin的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/puerarin>